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基于 Android 客户端的偏好通知提取方案设计与实现

摘    要

当下，APP 通知服务中推送的消息针对性弱、具有复杂性、推送方式被动，通知服务

出现了用户兴趣特征难以捕捉、多元化需求难以满足、不能简洁高效提示用户、大量用户

不感兴趣的无关数据推送等弊端。很多手机设置只能将某个 APP 的推送功能屏蔽，但是用

户想获取某一 APP 内感兴趣的通知，屏蔽 APP 内不感兴趣的通知仍然很困难。利用 Java

正则表达式等技术让 Android 手机做到用户偏好的通知提取是亟需解决问题的一种方法。
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Abstract

At present，  the messages pushed in the APP notification service are weakly targeted， 

complicated， and passive in the way of push. The notification service has irrelevant data that is 

difficult to capture user interest features， difficult to meet diversified needs， can not prompt 

users simply and efficiently，  and a large number of users are not interested Push and other 

disadvantages. Many mobile phone settings can only block the push function of a certain APP， 

but it is still difficult for users to obtain notifications of interest in a certain APP. Using Java regular 

expressions and other technologies to make Android phones do user preference notification 

extraction is a method that needs to be solved urgently.
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